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ACTA	ASSEMBLEA	GENERAL	ORDINÀRIA	
AFA	La	Farigola	del	Clot	
17	de	maig	del	2023	

	
	
ORDRE	DEL	DIA:	

Primer.-	Lectura	i	aprovació	de	l'acta	anterior.	
Segon.-	Presentació	i	aprovació	dels	Comptes	Anuals	del	curs	2021-2022.	
Tercer.-	Informació	sobre	subvencions.	
Quart.-	Preus	de	monitoratge	per	extraescolar	de	piscina.	
Cinquè.-	Examen	i	aprovació	del	Pressupost	per	al	curs	2022-2023.	
Sisè.-	Activitats	extraescolars.	
Setè.-	Comissions:	Altes	i	baixes	de	membres.	
Vuitè.-	Torn	obert	de	paraula.	

	
	
	
Persones	assistents	

Mercè	P.,	Roger	B.,	Ignacio	D.,	Eduardo	A.,	Maria	M.,	Khelafi	S.,	Maria	del	Mar	S.,	Maria	Jesús	C.,	
Carme	F.	i	Albert	V.,	Carlos	Norberto	M.,	Susanna	F.	

	
Assistència	per	cursos	(hi	ha	persones	amb	infants	a	més	d’un	curs)	

I3	=	2	 	 I4	=	1	 I5	=	1	 1r	=	3	 2n	=	4	
3r	=	1	 4t	=	1	 5è	=	1	 6è	=	1	 	

	
	
Informacions	i	Acords	

L’assemblea	comença	a	les	18:15	hores	amb	la	presencia	de	10	persones	a	les	que	s’hi	van	afegint	la	
resta	d’assistents.	No	hi	ha	cap	família	representada	per	delegació	de	vot.	

	
	
	
Primer.-	Lectura	i	aprovació	de	l'acta	anterior.	

A	petició	d’alguns	assistents	es	realitza	una	lectura	de	l’acta	anterior.	
	
L’acta	anterior	queda	aprovada	per	9	vots	a	favor,	cap	vot	en	contra	i	1	abstenció.	
	
	
	

Segon.-	Presentació	i	aprovació	dels	Comptes	Anuals	del	curs	2021-2022.	
La	Presidenta	presenta	els	comptes	anuals	de	l’AFA	del	curs	anterior.	
• Es	comunica	que	s’ha	generat	un	saldo	positiu	de	l’exercici	2021-2022	d’aproximadament	

7.000€.	
• Hi	ha	un	possible	error,	al	voltant	de	3.000€	corresponents	a	Seguretat	Social	pel	personal	

contractat	per	l’AFA	(Conserge),	que	s’hauria	d’haver	satisfet	però	que	la	gestoria	podria	no	
haver	tramitat	correctament	i	podríem	estar	devent.	Aquesta	quantitat	s’ha	de	restar	del	
superàvit	si	s’hagués	de	fer	la	tributació	a	la	Seguretat	Social	d’aquest	import.	
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• Els	ingressos	corresponents	a	quota	AFA	del	curs	2020-2021	eren	més	elevats	perquè	en	aquell	
moment	es	pagava	una	quota	per	infant	i	no	per	família.	Al	curs	2021-2022	baixen	els	ingressos	
per	aquest	concepte	perquè	per	acord	de	l’Assemblea	del	25	d’octubre	del	2021	ara	es	paga	una	
quota	de	soci	per	família.	

• Un	cop	quadrats	tots	els	moviments	de	cobraments	i	pagaments	endarrerits	o	pendents	
s’unificaran	els	2	comptes	bancaris	de	l’AFA	per	estalviar	en	comissions,	uns	144€/any	
aproximadament	en	concepte	de	manteniment.	

• S’ha	descartat	la	possibilitat	del	cobrament	amb	Bizum,	comentat	a	l’Assemblea	anterior,	ja	que	
no	està	permès	per	a	associacions,	però	hi	ha	una	possible	alternativa	a	través	d’una	APP	al	
mòbil	per	pagar	amb	targeta	que	s’estudiarà.	

• Festa	de	la	diversitat:	no	s’ha	fet,	per	tant	apareix	a	0	als	comptes.	
• S’aniran	afegint	al	Excel	de	presentació	dels	comptes	més	entrades	amb	més	nivell	de	detall	per	

augmentar	la	transparència	dels	comptes.	
	
A	més	a	més	es	comenta	que	el	curs	vinent	totes	les	famílies	associades	hauran	de	donar-se	d’alta	a	
Afagest	perquè	per	la	LOPD	no	es	pot	contactar	amb	les	famílies	que	se’ls	cobrava	la	quota	en	ma	per	
falta	de	dades	de	contacte	i	l’escola	no	ens	els	pot	cedir.	
Es	genera	cert	debat	sobre	algunes	despeses	si	s’han	d’imputar	a	una	entrada	o	a	una	altra	dels	
Comptes	Anuals.	Es	mirarà	d’imputar	certes	despeses	futures	com	ara	màquines	(bombolles,	neu,	fum)	
o	mobiliari	a	partides	independents	i	no	associades	a	les	festes	per	a	les	que	es	compra	per	primer	cop.	
	
Es	modifica	l’ordre	dels	punts	de	l’ordre	del	dia	per	acord	de	l’Assemblea,	passant	a	tractar	el	punt	
cinquè,	Examen	i	aprovació	del	Pressupost	per	al	curs	2022-2023,	a	continuació	del	punt	segon	i	votar	
si	s’aproven	o	no	un	cop	informada	l’Assemblea	tant	del	comptes	anuals	del	curs	anterior	com	del	
pressupost	del	curs	actual.	

	
Els	comptes	anuals	del	curs	2021-2022	queden	aprovats	per	9	vots	a	favor,	cap	vot	en	contra	i	1	
abstenció.	
	
	
	

Tercer.-	Informació	sobre	subvencions.	
Aquest	any	si	que	s’ha	cobrat	la	subvenció	de	1.200€	de	l’Ajuntament	per	la	consergeria	de	l’AFA.	
També	s’ha	cobrat	una	altra	subvenció	de	1.000€.	
L’administració	pública	demana	molta	informació	per	tramitar	les	subvencions.	Es	fa	una	crida	als	
associats,	si	hi	ha	algú	amb	experiència	en	tramitar	subvencions,	que	es	posi	en	contacte	amb	la	Junta	
per	donar	un	cop	de	mà	en	aquest	aspecte.	
	
	
	

Quart.-	Preus	de	monitoratge	per	extraescolar	de	piscina.	
Aquest	curs	s’ha	augmentat	la	quantitat	de	places	i	dies	oferts	per	fer	piscina.	
La	modalitat	del	monitoratge	que	està	contractat	amb	Xino-Xano	consisteix	en:	acompanyament	fins	a	
la	piscina,	canvi	de	muda	dels	infants,	espera	durant	l’activitat	(fora	del	recinte	de	la	piscina),	
assistència	als	infants	a	assecar-se	i	vestir-se	i	entrega	a	les	famílies.	Aquesta	modalitat	de	monitoratge	
no	el	té	contractat	cap	altra	escola	de	l’entorn,	ja	que	suposa	una	despesa	molt	important.	
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El	preu	de	la	extraescolar	de	piscina	ha	de	cobrir	els	costos	de	de	la	pròpia	activitat	de	piscina	
corresponent	a	un	cost	per	infant	de	15,7€	mensuals	i	el	cost	del	monitoratge	d’acompanyament	de	
l’escola	al	recinte	de	la	piscina	amb	un	cost	per	infant	de	16,2€	mensuals.	
Als	imports	anteriors	s’hi	ha	de	sumar	el	cost	del	berenar	dels	infants	durant	el	trajecte.	
L’activitat	en	el	termes	actuals	és	deficitària	per	a	l’AFA.	
Els	imports	de	les	activitats	extraescolars,	inclosa	l’activitat	i	monitoratge	de	piscina,	pujarà	un	6,5%	el	
proper	curs	per	a	tots	els	proveïdors	per	acords	en	el	marc	del	conveni	del	sector	del	lleure.	
Xino-Xano	aquest	curs	ha	pressupostat	un	import	per	al	monitoratge,	però	n’està	cobrant	un	de	
diferent.	Aquest	fet	ja	s’ha	produït	amb	anterioritat	i	van	presentar	una	factura	complementària	de	
3.000€,	cosa	que	podria	tornar	a	passar.	
	
Des	de	la	Junta	es	vol	fer	una	reunió	amb	les	famílies	que	fan	piscina	per	saber	si	estarien	d’acord	en	
canviar	el	tipus	de	monitoratge	o	no	segons	les	opcions	següents	amb	l’objectiu	de	rebaixar	el	cost	de	
monitoratge	extern	a	la	piscina	i	abaratir	l’activitat	si	es	pot:	
• Seguir	amb	el	mateix	servei	i	proveïdor	actual.	S’hauran	d’incrementar	les	quotes	per	cobrir	les	

despeses.	
• Només	acompanyament	i	canvi	de	muda	abans	de	l’activitat	amb	el	proveïdor	actual	i	que	cada	

família	entri	als	vestidors	a	assecar	i	vestir	els	infants.	Aquesta	modalitat	és	la	que	tenen	
contractada	la	majoria	d’escoles	del	nostre	entorn.	

• Canviar	de	proveïdor	a	CET10,	que	ofereixen	preus	més	competitius,	i	mantenir	el	nivell	de	
servei	actual.	Caldrà	revisar	si	amb	aquest	canvi	l’activitat	deixa	de	ser	deficitària	o	si	cal	
modificar	quotes.	

• Només	acompanyament	i	canvi	de	muda	abans	de	l’activitat	amb	CET10	i	que	cada	família	entri	
als	vestidors	a	assecar	i	vestir	els	infants.	Aquesta	modalitat	és	la	que	tenen	contractada	la	
majoria	d’escoles	del	nostre	entorn.	

El	preu	per	monitor	i	hora	de	Xino-Xano	actualment	és	més	car	que	la	tarifa	estàndard	de	CET10.	El	
nou	possible	proveïdor,	per	imperatiu	legal,	ha	d’intentar	subrogar	el	contracte	del	actuals	monitors,	
fet	que	podria	fer	canviar	la	tarifa	a	l’alça.	
	
	
	

Cinquè.-	Examen	i	aprovació	del	Pressupost	per	al	curs	2022-2023.	
Es	presenten	els	pressupostos	per	al	curs	2022-2023.	
• Hi	ha	conceptes	que	incrementen	l’import	respecte	al	curs	anterior.	De	cara	al	proper	curs	els	

costos	s’incrementaran	al	voltant	del	6%	de	mitjana	segons	ens	informen	diferents	proveïdors.	
• El	pressupost	té	un	saldo	positiu	final	de	1.950€	que	es	destinaran	a	romanent	si	finalment	

aquesta	quantitat	no	s’ha	de	fer	servir	per	imprevistos.	
• Es	detecta	una	discrepància	en	els	Comptes	Anuals	de	l’exercici	2020-2021	i	es	comenta	per	part	

d’una	família	associada	que	aquells	comptes	no	es	van	aprovar	(*).	Des	de	presidència	es	diu	
que	si	estan	aprovats.	Durant	el	debat	generat	es	crea	una	confusió	sobre	si	estaven	o	no	
aprovats	els	comptes	anuals	de	l’exercici	20-21.	S’anota	la	discrepància	per	revisar-la.	

	
El	Pressupost	per	al	curs	2022-2023	queda	aprovat	per	7	vots	a	favor,	cap	vot	en	contra	i	1	abstenció.	
	
(*)		Nota	del	Secretari:	Amb	posterioritat	a	l’Assemblea	es	revisa	i	es	confirma	que	els	Comptes	anuals	
corresponents	a	l’exercici	2020-2021	es	van	aprovar	en	Assemblea	General	Ordinària	del	25	d’octubre	
del	2021	amb	el	resultat	de	12	vots	a	favor,	cap	en	contra	i	2	abstencions.	L’acta	corresponent	al	25	
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d’octubre	del	2021	es	va	aprovar	en	Assemblea	General	Extraordinària	del	16	de	juny	del	2022	per	9	
vots	a	favor,	cap	en	contra	i	3	abstencions.	Així	queda	recollit	a	les	actes	corresponents	a	cadascun	
d’aquest	actes.	
	
	
	

Sisè.-	Activitats	extraescolars.	
S’informa	del	calendari	de	les	activitats	extraescolars	per	al	proper	curs:	
• Per	al	curs	2023-2024	les	activitats	extraescolars	començaran	el	18	de	setembre	a	excepció	de	

piscina,	que	començarà	a	primers	d’Octubre.	
• Es	faran	activitats	extraescolars	entre	el	18/09/2023	i	el	21/6/2024.	

El	calendari	de	contractació	de	les	extraescolars	del	curs	2023-2024	a	través	d’Afagest	serà:	
• Renovacions	(alumnes	que	estan	fent	una	activitat	aquest	curs	i	continuen	l’any	vinent	fent	la	

mateixa	activitat):	del	19/6/2023	al	02/7/2023.	
• Noves	inscripcions:	del	3/7/2023	al	16/7/2023.	

	
El	reglament	d’Extraescolars	es	penjarà	abans	de	la	propera	Assemblea	extraordinària	al	web	de	l’AFA	i	
es	sotmetrà	a	votació	de	les	famílies.	
	
Anglès:	
• No	hi	ha	prou	inscripcions	d’alumnes	de	1r	a	6è	que	facin	viables	grups	amb	el	proveïdor	actual.	
• Si	que	hi	ha	infants	inscrits	d’educació	infantil	amb	resultats	positius.	
Per	tant	de	cara	al	proper	curs	es	farà	el	següent:	Es	seguirà	oferint	infantil	(I3,	I4	i	I5)	amb	Helen	
Doron	i	s’oferirà	l’activitat	a	primària	amb	un	altre	proveïdor.	
Es	va	sondejar	a	“Today	School”	però	els	preus	son	més	cars	que	els	de	Helen	Doron	i	més	cars	que	
fer	l’activitat	al	seu	centre,	així	com	la	gestió	i	comunicació	cap	a	l’AFA	no	ha	sigut	correcta.	
S’oferirà	l’activitat	amb	“New	Clot”,	que	és	una	escola	d’anglès	del	barri,	que	inclouen	a	dins	de	
l’activitat	el	berenar	en	anglès	i	estan	posant	facilitats	a	les	necessitats	de	l’AFA.	

	
S’està	pensant	en	fer	un	projecte	per	fer	activitats	amb	les	famílies	sòcies	de	l’AFA	i	que	aquestes	
activitats	siguin	de	caràcter	gratuït	amb	la	intenció	de	fer	comunitat.	
	
Es	comenta	que	els	monitors	de	necessitats	especials	els	paga	l’Ajuntament	de	Barcelona	si	es	
sol·liciten.	Es	demanarà	que	al	donar	d’alta	els	infants	a	les	activitats	extraescolars	a	Afagest	es	marqui	
una	casella	si	l’Infant	necessita	un	monitor	de	necessitats	especials	per	poder	preveure’n	la	
contractació	des	del	primer	dia	de	l’activitat.	
	
	
	

Setè.-	Comissions:	Altes	i	baixes	de	membres.	
S’informa	de	les	altes	i	baixes	de	membres	de	comissions.	
Es	recull	la	proposta	de	nova	comissió	“Fem	comunitat”	per	aglutinar	les	comissions	no	actives	o	poc	
actives	que	quedarien	representades	en	aquesta	nova	comissió	transversal.	Les	comissions	integrades	
serien:	“Inclusió”,	“Coeducació”,	“Mercat	solidari”,	“PromoCat”,	“Xerrades”	i	“Acollida	noves	famílies”.	
Per	fer	una	comunitat	a	Farigola,	enfortint	i	integrant	les	famílies	a	la	cultura	escolar,	incorporant	
elements	culturals	dels	orígens	de	les	famílies	de	l’escola,	les	festes	tradicionals	relacionades	(Cap	
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d’any	xinès,	Ramadà,	etc),	tallers	(Contacontes	en	llengües	de	diferents	famílies,	falles,	raiers,	etc),	
xerrades	i	exhibicions.	
	
Es	comenta	que	tenir	16	comissions	no	actives	o	poc	actives	no	està	resultant	pràctic,	que	se	n’hauria	
de	reduir	el	nombre	fusionant	les	comissions	similars	o	eliminar	les	comissions	en	desús.	
Es	proposa	eliminar	la	comissió:	Menjador	escolar	(no	té	integrants,	el	menjador	no	el	porta	l’AFA).	
Es	comenta	que	s’hauria	de	recuperar	que	les	comissions	facin	una	memòria	a	final	de	curs,	fer	
Feedback	a	la	Junta	i	fer	actes	(o	un	recull/resum	de	les	decisions)	de	les	reunions	de	la	comissió.	Es	
debat	sobre	el	tema.	
	
	
	

Vuitè.-	Torn	obert	de	paraula.	
• Es	comenta	des	de	la	Junta	que	hi	ha	bastantes	famílies	que	s’han	quedat	sense	places	als	

Instituts	adscrits	a	l’Escola,	el	Caterina	Albert	i	l’Espriu.	Es	va	informar	a	les	famílies	des	del	
Consorci	d’Educació	que	les	famílies	havien	d’inscriu-re	els	infants	als	instituts	adscrits	a	la	seva	
escola	com	a	1a	i	2a	opció	per	tenir	plaça	garantida	en	un	d’ells.	En	cas	de	sol·licitar	instituts	no	
adscrits	en	posicions	anteriors	als	adscrits	es	perd	la	preferència	de	plaça,	forçant	a	les	famílies	a	
triar	instituts	adscrits	per	no	quedar-se	sense	plaça	el	proper	curs.	
Aquest	any	al	Caterina	Albert	hi	ha	hagut	30	inscripcions	més	que	places	ofertes,	quedant	30	
alumnes	sense	plaça	en	aquest	institut,	tot	i	que	20	d’ells	el	tenen	com	a	institut	adscrit	a	la	seva	
escola	actual.	A	l’Espriu	hi	ha	hagut	5	inscripcions	més	que	places	ofertes,	per	tant	5	alumnes,	
tots	ells	amb	l’institut	adscrit,	que	tampoc	tindran	plaça	el	proper	curs	en	aquest	institut.	
Per	tant,	hi	ha	25	alumnes	que	estan	escolaritzats	en	centres	adscrits	a	l’institut	Caterina	Albert	
o	a	l’Espriu	que	no	tindran	plaça	ni	en	un	ni	a	l’altre	centre,	tot	i	que	el	Consorci	va	parlar	de	
places	garantides.	
Des	de	l’AFA	s’està	intentant	contactar	amb	les	AFAs	de	les	escoles	Provençals,	Rambleta	i	
Casas,	que	com	la	Farigola	tenen	els	instituts	Caterina	Albert	i	Espriu	com	a	adscrits,	per	mirar	de	
pressionar	al	Consorci	d’Educació	per	obrir	una	nova	línia	en	algun	dels	dos	instituts.	

• Es	comenta	des	de	la	Junta	que	hi	haurà	mobilitzacions	pel	problema	de	la	calor	a	les	aules.	Hi	
ha	moviments	que,	per	pressionar	al	Consorci,	plantegen	deixar	de	pagar	la	quota	escolar	de	
cara	al	proper	curs.	

• Es	comenta	des	de	la	Junta	que	el	xec	de	100€	per	alumne	de	primària	per	material	escolar	s’ha	
fet	sense	comptar	amb	les	famílies	i	també	hi	ha	moviments	a	la	comunitat	educativa.	

• Es	comenta	que	cal	que	les	actes	es	publiquin	en	temps	i	forma.	S’informa	que	si	que	es	
publiquen	en	temps	i	forma	respectant	els	temps	dictats	pels	estatuts	de	l’associació.	

• Es	comenta	que	hi	ha	famílies	que	no	reben	resposta	dels	correus	que	envien.	Des	de	la	Junta	es	
torna	resposta	en	la	mesura	del	possible	a	tots	els	correus	rebuts,	però	pot	ser	que	s’estiguin	
enviant	els	correus	a	adreces	antigues	o	que	no	corresponen	a	l’AFA,	com	adreces	de	correu	de	
l’Escola	o	d’Afagest.	

• Es	sol·licita	que	consti	en	acta	que	no	s’ha	retornat	la	totalitat	de	l’import	de	les	colònies	que	no	
es	van	poder	gaudir	per	a	causa	del	Còvid	(curs	2019/2020).	Es	comenta	que	no	s’han	retornat	
els	imports	per	part	del	proveïdor.	

• Es	pregunta	a	la	Junta	que	perquè	s’ha	fet	el	cobrament	de	quota	AFA	a	famílies	que	no	son	a	
l’escola	(actualment	a	1r	d’ESO).	S’informa	des	de	la	Junta	que	hi	va	haver	un	error	i	que	ja	s’han	
retornat	les	quantitats	cobrades	indegudament.	
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• Es	pregunta	a	la	Junta	per	què	no	es	va	convocar	l’Assemblea	en	temps	segons	dicten	els	
estatuts	de	l’associació.	Es	respon	des	de	Junta	que	no	estaven	tancats	el	comptes	anuals	del	
curs	anterior	(Xino-Xano	no	els	ha	tancat	a	data	de	l’Assemblea	tot	i	que	es	va	contractar	amb	
ells	el	servei)	i	es	va	haver	de	posposar	la	convocatòria.	

	
	
	
	
	

Sense	més	assumptes	per	tractar,	es	dona	per	finalitzada	l’assemblea,	a	les	20:30	hores,	amb	els	acords	
anteriorment	relacionats.	
	
	
	
	
	
	
	
	

El	secretari	 Vist	i	plau	de	la	presidenta	

	
	

Roger	Bonet	i	Palau	 Mercè	Perpinyà	i	Palau	
	


